
Zápis z výroční členské schůze ZO ČSV Opatovec, 

konané 5. 9. 2021 od 14 hodin v Opatovci. 

Program:  

I. zahájení schůze,  

II. schválení programu nadcházející členské schůze,  

III. přečtení a schválení zápisu z minulé členské schůze,  

IV. došlá pošta,  

V. plán práce na rok 2022, 

VI. pokladní zpráva a rozpočet na rok 2022,  

VII. zpráva revizní komise,  

VIII. přijetí nového člena, 

IX. výběr členských příspěvků a léčení,  

X. výběr podkladů pro dotaci 1.D, 

XI. diskuze, 

XII. závěr. 

__________________________________________________________________________________  

 

1. Schůzi zahájil předseda př. Pešek. Uvítal přítomné členy a zahájil schůzi. 

2. Př. Pešek přednesl návrh programu nadcházející členské schůze, který by jednohlasně schválen.  

3. Př. Slanina přečetl zápis z minulé členské schůze. Byl schválen bez připomínek.  

4. Př. Slanina v rámci došlé pošty obeznámil členy se zápisem z jednání předsednictva OO ČSV Svitavy 

ze dne 30. 3. 2021.   

5. Plán práce pro rok 2022 přednesl př. Pešek. Členové k plánu práce neměli žádné dotazy ani 

doplnění a byl jednohlasně schválen.  

6.  Př. Dulkaj seznámil členy s pokladní zprávou za rok 2021 a novým rozpočtem pro rok 2022, který 

byl jednohlasně schválen.  

7. Př. Trčka přednesl revizní zprávu. Nebyly zjištěny žádné závady. Zpráva revizní komise byla 

schválena.  

8. Jednohlasně jsme přijmuli nového člena, př. Jiřího Beneše. 

9.  Výdej léčiva VARIDOL 125mg/ml s fumigačními pásky bude probíhat prostřednictvím důvěrníků, 

od data kolem 15.10.2021. S výdejem léčiva bude probíhat vybírání členských příspěvků. 



10.  Př. Slanina a př. Dulkaj vybrali od členů podklady pro dotaci 1.D. a provedli evidenci odevzdaných 

dokumentů. Požadavek na dotaci 1.D. Hlášení počtu včelstev a jejich umístění. Statistický výkaz. Plné 

moci k převzetí částky dotace. 

Vyplacení dotace očekáváme na začátku roku 2022. 

11. Diskuze. 

12. Závěr a ukončení schůze. 

  

Zapsal: Martin Dulkaj 


